
 PC系列破碎机主要用于塑料、金属、纸张、电子垃圾、橡胶、轮胎等物料的破碎，破碎物的外形可以是块状胶头
料，薄膜，片材，管状、浇口料及各种外形的中空容器等。客户可针对不同物料的破碎需求选用不同的刀辊结构，
从而提高效能。同时客户可根据需求配备风送集料装置和隔音罩。此系列破碎的箱体为对开结构，清洗、换刀、
维修保养十分方便，具有经济适用，操作简易，使用寿命长等优点。

The PC series granulators are used for crushing plastic,metal,paper,electronic waste,rubber and tires.The shape of the crushing 
material is different that includes plastic lump,film,sheet,pipe or various shape hollow containers etc.
In order to improve the efficiency,recycling different material adopt different rotor for the machine.Thematerial is cut cleanly 
between the rotor and stator knives,and cut down to a homogenous regrind size determined by the screen holes on the fitted 
screen.At the same time,it could equip with bagging off unit and sound proof cover for the machine based on the customer's 
requirements.It is split structure for the cutting chamber,so it is easy for cleaning,replacing blade,maintaining and repairing.

 �E机械专注“破碎”与环保回收行业，我们专业设计，制造与销售破碎机，同时可根据客户的需求提供完整的
工业废料回收解决方案。

3E Machinery is an integrated company specialized in developing,manufacture,distributing and providing recycling 
machinery solutions.We focus on"Shredding"and"Recycling"industry.As per customer's requirements,3E could provide 
complete recycling solutions.
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破碎机
GRANULATOR



在线破碎料斗   Hopper



刀锟叶片间的间隙较大，能有效减少切削冲击力，适合破碎片材，
薄膜等物料。

PVC sheet,film etc.

后置人字刀普通型刀锟 Rear Set V-Rotor

后置人字刀整体刀锟 Rear Set L-Rotor

PCK 刀锟 PCK-Rotor

此刀锟叶片间的开口尺寸较大，有利于快速吃料，适用于大尺寸，
中空型物料的破碎。

The gap between the blades are larger enough which is earier 
for cutting material and it is suitable to process large size empty 
material. 



Approx 1000 Approx 1500 Approx 1700 Approx 2600 Approx 3500 Approx 4500

外形尺寸Dimension L/W/H(mm)

粉碎室尺寸Cutting chamber C/D(mm)

破碎口高度E(mm)

刀体回转直径Rotor Diameter(mm)

主轴转速Main Shaft Speed(r/min)

筛网孔径Screen Mesh(mm)

动刀数量Rotor-knives(PCS)

定刀数量Stator-knives(PCS)

主机功率Main Motor Power(KW)

设备重量Weight(KG)

Item
Model PC52100 PC52120 PC66120 PC66160

外形尺寸Dimension L/W/H(mm)

粉碎室尺寸Cutting chamber C/D(mm)

破碎口高度E(mm)

刀体回转直径Rotor Diameter(mm)

主轴转速Main Shaft Speed(r/min)

筛网孔径Screen Mesh(mm)

动刀数量Rotor-knives(PCS)

定刀数量Stator-knives(PCS)

主机功率Main Motor Power(KW)

设备重量Weight(KG)

Item
Model PC80160 PC80200 PC80240

2119 X 2025 X 2984

1034 X 708

2236

φ520

462

φ12

5*2

2 X 2 / 2 X 3

55

Approx 5000

3000 X 2900 X 4763

1634 X 1000

3675

φ800

414

φ12

7*4

4 X 2  /  4 X 3

160 / 200

Approx 15000

2735 X 3373 X 4563

2033 X 1000

3514

φ800

420

φ12

9*4

4 X 2  /  4 X 3

160 / 200

Approx 18000

3979 X 3070 X 4479

2434 X 698

3351

φ800

417

φ12

9*16

6 X 2  / 6 X 3

160 X 2

Approx 24500

2070 X 2225 X 2984

1234 X 705

2236

φ520

462

φ12

5*2

2 X 2  / 2 X 3

75

Approx 6000

2410 X 2320 X 4340

1234 X 1080

3214

φ660

462

φ12

5*2

2 X 2  / 2 X 3

90

Approx 7500

2335 X 2808 X 4337

1634 X 1008

3214

φ660

414

φ12

5*4

4 X 2  / 4 X 3

132

Approx 8800



L
L

W
W

H H

3050 X 3036 X 4634

819

φ990

75

Approx 8000

3730 X 3407 X 4984

835

φ1165

132

Approx 13000

4580 X 3200 X 6300

950

φ1400

320

Approx 18000

3050 X 2880 X 3980

1350

φ1050

132

Approx 8500

ZPL100

PCL ZPL
专用马达立式破碎机

应用案例     REFERENCE CASES

单轴撕碎机WT2260配破碎机PC3280S加风送集料斗
Single shaft shredder WT2260 with Granulator PC3280S

单轴撕碎机WT40150配破碎机PC42120加风送集料斗
Single shaft shredder WT40150 with Granulator PC42120

说明  NOTICE
以上规格参数仅供参考，如有更改恕不另行通知。请在订购前与我司销售代表确认。
The above specifications are only for reference and subject to change without prior notice,please confirm with our sales 

representative when making order.

塑料简易破碎线
Plastic Crushing Recycling Line

废旧冰箱拆解回收处理生产线
Refrigerator Crushing Recycling Line


